

> German Foundry Industry Innovation Award goes to Oskar Frech

Innovationspreis der Deutschen Gießerei-Industrie geht an Oskar Frech



Dr. Erwin Flender (right), President of the BDG, presented the award to Dr Ioannis Ioannidis (Mi.), Spokesman of the Management Board of the Frech Group. Dr Jens Wiesemüller (left), Vice President BDG, also congratulated Dr Ioannis Ioannidis.

Dr. Erwin Flender (re.), Präsident des BDG, übergab die Auszeichnung an Dr.-Ing. Ioannis Ioannidis (Mi.), Sprecher der Geschäftsführung der Frech-Gruppe. Auch Dr.-Ing. Jens Wiesemüller (li.), Vizepräsident BDG, beglückwünschte Dr.-Ing. Ioannis Ioannidis.

The 'Peter R. Sahn' innovation award is awarded annually by the Federal Association of the German Foundry Industry (BDG) to companies or individuals who have rendered outstanding services to materials, process and product development in the foundry industry. This year the award goes to the Oskar Frech Group, Schorndorf, for its continuous innovation. The family-owned company, which specializes in die casting machines and celebrates its 70th anniversary this year, focuses on research and development to remain at the forefront.

Dr Erwin Flender, President of the BDG, presented the award on Thursday, 27 June, at the BDG General Assembly, which took place as part of GIFA 2019. Dr Ioannis Ioannidis, Chairman of the Management Board of the Frech Group, thanked the founding family on behalf

of the members present and donated the prize money of 15,000 euros to the BDG for its work with young founders in cooperation with the Association of German Foundry Experts (VDG).

In the evening, the award and company anniversary were extensively celebrated together with friends and customers at the "Sonnendeck" in Düsseldorf-Lörick. Even Matthias Klopfer, Lord Mayor of Schorndorf in Baden-Württemberg, had travelled to the awards ceremony and evening event. This is proof of how important this committed family business is for the community near Stuttgart.

Oskar Frech GmbH + Co. KG

> Hall 11, Stand D24 – F21 /
Halle 11, Stand D24 – F21

Der „Innovationspreis der Deutschen Gießerei-Industrie – Peter R. Sahn“ wird jährlich vom Bundesverband der Deutschen Gießerei-Industrie (BDG) an Unternehmen oder Personen verliehen, die sich in besonderer Weise um die Werkstoff-, Prozess- und Produktentwicklung in der Gießereibranche verdient gemacht haben. In diesem Jahr geht die Auszeichnung an die Oskar Frech-Gruppe, Schorndorf, für ihre kontinuierliche Innovationsarbeit. In dem Familienunternehmen, Spezialist für Druckgießmaschinen, das in diesem Jahr auch sein 70-jähriges Bestehen feiert, wird permanent geforscht und entwickelt, um ganz vorn an der Spitze zu bleiben.

Dr. Erwin Flender, Präsident des BDG, übergab die Auszeichnung am Donnerstag, den 27. Juni, auf der Mitgliederversammlung des BDG, die im

Rahmen der GIFA 2019 stattfand. Dr.-Ing. Ioannis Ioannidis, Sprecher der Geschäftsführung der Frech-Gruppe, bedankte sich auch im Namen der anwesenden Mitglieder der Gründerfamilie und spendete das Preisgeld in Höhe von 15 000 Euro für die Nachwuchsarbeit, die der BDG gemeinsam mit dem Verein Deutscher Gießereifachleute (VDG) leistet.

Am Abend wurden Auszeichnung und Firmenjubiläum gemeinsam mit Freunden und Kunden im „Sonnendeck“ in Düsseldorf-Lörick ausgiebig gefeiert. Zu Preisverleihung und Abendevent war selbst Matthias Klopfer angereist, Oberbürgermeister des baden-württembergischen Schorndorf. Ein Beleg dafür, wie wichtig das engagierte Familienunternehmen für die Gemeinde nahe Stuttgart ist.